
Organisaatio-ja hallintosääntöryhmä 
 

Aika:                         16.2.2022 klo 16:00 18:20 

Paikka:              Teams 

  

Läsnä:   Bergqvist Sandra, puheenjohtaja 

  Sainio Maria, jäsen 

  Nordström Egon, jäsen 

  Orell Markku, jäsen 

  Koskinen Regina, jäsen 

  Ojala Nico, jäsen 

  Söderlund Nina, jäsen 

  Åberg Staffan, jäsen 

   Luoma Mikaela, jäsen 

Kurt Lundqvist, jäsen 

Björkroth Tomas, jäsen 

Granberg Gunilla, jäsen 

Nygrén Patrik, kaupunginjohtaja 

Grandell Hanna-Maria, hallintopäällikkö 

Palmroos Petra, talouspäällikkö 

Lindroos Peter, henkilöstöpäällikkö 

Norrgård Annika, henkilöstön edustaja    

 

Hallintosääntö- ja organisaatiotyöryhmä 16.2.2022 klo 16:00-18:20 
 
 

1) Kokouksen järjestäytyminen 
 

Käytiin läpi kokouksen osallistujat. 
 

 
2) Työryhmän toimeksianto: Uuden organisaation muodostaminen ja hallintosäännön uudis-

taminen 
 

Kaupunginjohtaja Patrik Nygren esitteli työryhmälle annetun toimeksiannon 
 

  
3) Paraisten kaupungin nykyinen organisaatio-sekä viranhaltija että luottamushenkilöorgani-

saatio  
 

 Käytiin läpi työryhmälle ennakkoon toimitettu organisaatiorakenne sekä viranhaltijapuolen 
että luottamushenkilöorganisaation osalta kaupunginjohtajan alustuksen pohjalta 
 



4) Henkilöstömäärän kehitys viimeisen 3 vuoden ajalta 
 
Henkilöstöpäällikkö Peter Lindroos esitteli henkilöstömäärän kehittymistä ennakkoon toimi-
tetun materiaalin pohjalta 

  
 

5) Kaupungin käyttötalouden tilannekatsaus-palkkamenot viimeisen kolmen vuoden ajalta 
 
Talouspäällikkö Petra Palmroos esitteli käyttötalouden tilannetta ja palkkakulujen kehitystä. 
Todettiin, että Kuntamaiseman aineisto on hyvä apu työssä. 

  
 

6) Valtuustoseminaarin terveiset 
 
Hallintopäällikkö Hanna-Maria Grandell esitteli tammikuussa pidetyn valtuustoseminaarin 
koosteen /tilannekuvan. Eritystarkastelussa oli ns. Lohjan malli. Todettiin, että Suomessa on 
paljon hyviä malleja, joita hyödyntämällä/yhdistämällä löytyy paras malli Paraisille.  
 
 

7) Työtehtävät / avaintehtävät kaupungin nykyisissä työyksiköissä 
 
Käytiin lyhyesti läpi aineisto, jossa on kuvattu nykyisen organisaation eri yksiköissä tehtävät 
työtehtävät 
 

 
8) YT-menettely-kuvaus ja aikataulutus 

 
Henkilöstöpäällikkö Peter Lindroos esitteli henkilöstön näkökulmasta tilannetta ja kuvasi tu-
levan YT-menettelyn tilannekuvaa 

 
 

9) Henkilöstön tiedottaminen 
 
Todettiin, että henkilöstön tiedottaminen on keskiössä tässä prosessissa. On avattu Intraan 
oma osio tätä varten. Lisäksi on aloitettu kaupungin johtoryhmän toimesta videoklipit, joissa 
kerrotaan asian etenemisestä konkreettisesti henkilökunnalle. 
 
Päätettiin myös perustaa oma kanava tälle työryhmälle Teamsiin. 

 
 

10) Tulevat kokoukset, kevään aikatauluista sopiminen 
 
Sovittiin tulevien kokousten ajankohdat seuraavasti  
17.3 17:00-19:00 

6.4 16:00-18:00 

20.4 16:00-18:00 

27.4 16:00-18:00 

18.5 17:00-19:00 

 

Muistion vakuudeksi  

_________________________ 

Hanna-Maria Grandell 

Hallintopäällikkö 


